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Številka: 900-57/2013-3 
V Ljubljani, dne 21.5.2013 
             
 

 
ZAPISNIK 

 
 
 
13. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v TOREK, 12.03.2013 ob 17.30 
uri na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
13. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 8 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina 
Kastelic, Jerneja Končan Babič, Maja Rus, mag. Andreja Troppan, Marjan - Jernej Virant,  Vera 
Debeljak, Vojko Perhavec, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA:  Robert Okorn, Metodij Rigler, Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Tina Štupica - svetovalka III, 
SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala dnevni red, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje. Ker dodatnih 
predlogov ni bilo, je dala na glasovanje PREDLOG DNEVNEGA REDA: 
 

01. Potrditev zapisnika 12. redne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Prioritetne naloge ČS Rudnik 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Navzočih je bilo 8 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 8 članov sveta.  
ZA: 8  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridruţila Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika 12. redne seje Sveta ČS Rudnik 
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Člani sveta so gradivo (predlog zapisnika) prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo 
zapisnik 12. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/13:  
Zapisnik 12. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 1/13 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju sta se seji pridruţila Vera Debeljak in Vojko Perhavec. 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je prisotnim predstavila aktivnosti od zadnje redne seje; 

 Predsedujoča je predstavila pobudo krajana Joţeta Kernca da se javno predstavijo podatki o 
količini zbranih odpadkov po ekoloških otokih in njeni trţni vrednosti. V nadaljevanju so člani 
sveta razpravljali o količinah smeti, o lokacijah zabojnikov, itn. Andreja Vrtačnik Kremţar je 
izpostavila problem, da si stanovalci pridobijo majhne zabojnike, ko pa so le-ti polni, pa 
odpadke odlagajo v sosedove zabojnike. Povedala je tudi, da ponekod po Evropi uporabljajo 
t.i. števce, ki kaţejo dejanske količine zbranih odpadkov v posodi.  
 

Po razpravi je predsednica dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/13: 
JP Snaga naj javno predstavi podatke o količini zbranih odpadkov po ekoloških otokih 
ter njeni tržni vrednosti. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 2/13 je bil sprejet. 

 

 Prestavitev spomenika na Iţanski cesti, pobuda krajanke Jane Pislak, da se organizira 
obeleţitev obletnice postavitve spomenika na Iţanski cesti. Predsednica je povedala, da bo 
slovesnost 16. 5. 2013. Jerneja Končan Babič je vprašala, čemu je spomenik sploh namenjen. 
Predsedujoča je razloţila pomen spomenika, ter navzoče pozvala, naj podajo predloge za 
samo izvedbo slovesnosti. Društva se pozove k sodelovanju.  

 Izgradnja kanalizacije na območju Črne vasi; gre za medobčinski projekt (poleg MOL še 
Brezovica, Ig, Vrhnika in Škofljica)  Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Ljubljanice –
Krajinski park Ljubljansko barje; V sodelovanju z Oddelkom za ravnanje z nepremičninami  
MOL bo organiziran sestanek s krajani, na katerem bodo krajani prejeli vse podatke. 
Predsedujoča je prisotnim obrazloţila, da gre tu zgolj za delno informacijo, ter besedo predala 
Heleni Ţidanek, ki je med drugim povedala, da bo za izvedbo projekta potrebnih veliko soglasij. 

 Problematika s komunalno ureditvijo na Gornjem Rudniku – »London«. Predsedujoča je 
povedala, da je pobuda prišla s strani krajanov. Prisotni na seji so se dogovorili, da je potrebno 
najprej urediti zemljiškoknjiţno stanje cest. Marjan Virant je povedal, da je bil na sestanku s 
krajani Gornjega Rudnika. Predloţili so mu nekaj pisnih predlogov, med drugim za ureditev 
kanalizacije in drugih komunalnih vodov, ureditev prometnega reţima in ureditev prostega 
dostopa na Golovec.  
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Po razpravi je predsednica dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/13: 
Predlaga se takojšen pričetek odkupov oziroma ureditev lastništva cesta na Gornjem 
Rudniku.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 3/13 je bil sprejet. 

 

 V mesecu marcu je predvidena pridobitev gradbenega dovoljenja za pričetek del na starem 
Rudniku. 13.3.2013 ob 18. uri je sestanek gradbenega odbora. Virant je izpostavil, da se z VO-
KA ureja plačilo načrtov priključkov, ki jih je do sedaj plačala VO-KA, sedaj pa hočejo, da 
načrte plačajo krajani.  

 Predsedujoča je prisotnim povedala, da je tik pred sejo prišla elektronska pošta s pobudo 
krajana Antona Pivka, da naj se na semaforiziranem kriţišču na Peruzzijevi cesti pri avtocesti 
uredi kroţišče. Jerneja Končan Babič je bila mnenja, da kriţišče ni primerno za takšno 
ureditev, saj bi bilo takšno kroţišče premajhno.  
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/13: 
Na podlagi pobude krajana naj OGDP oceni primernost izvedbe krožišča v sedaj 
semaforiziranem križišču Peruzzijeva - Bettetova in hkrati tudi možnost izvedbe krožišča 
na uvozu/izvozu AC na Bettetovo.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 4/13 je bil sprejet. 
 

 Po sprejemu sklepa je Virant izpostavil še teţavo pretočnosti kriţišča in predlog krajanov, da 
se ob posodobitvi kriţišča uredi dodaten pas za zavijanje v desno iz smeri Iga na Peruzzijevo.  
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/13: 
OGDP naj ob načrtovanju križišča z Iga proti AC uredi dodaten pas za zavijanje v desno.  
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 5/13 je bil sprejet. 
 

 Zopet bo potekala čistilna akcija Ekologi brez meja. Do petka, 15.03.2013 je potrebno sporočiti 
lokacije čistilne akcije. Prisotni so se dogovorili, da pri akciji sodelujejo kot lani.  

 Popis poškodovanih cestišč. Članom sveta je bil poslan mail s pozivom, naj do 15.3.2013 na 
sedeţ četrtne skupnosti sporočijo, če zaznajo poškodovana asfaltirana cestišča. Vojko 
Perhavec je povedal, da je na Iţanski cesti pri BIC-u globoka udarna jama, ki je sicer ţe bila 
popravljena, vendar je bilo po njegovem mnenju to narejeno zelo neprofesionalno. V jami se ob 
deţju nabere voda, zato se velikokrat zgodi, da vozila poškropijo pešce. Vera Debeljak je 
povedala, da se velika luknja nahaja tudi na Orlovi cesti, pred vhodom v vrtec.  

 Septembra bo potekalo srečanje krajanov. Predsednica je predlagala spremembo imena 
prireditve, in sicer Dan četrtne skupnosti.  

 

Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/13: 
Prireditev srečanje krajanov se preimenuje v Dan četrtne skupnosti.  
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Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 6/13 je bil sprejet. 

 
Po sprejetju sklepa so prisotni določili datum in lokacijo prireditve, in sicer 19.09.2013 na isti 
lokaciji kot lansko leto. Dogovorili so se tudi, da se na naslednji seji sveta ustanovi 
organizacijski odbor. Ljubo Baša je predlagal, da se dostavljalcem klopi naroči, naj jih hkrati 
tudi pripravijo in po prireditvi pospravijo.  

 Pripravlja se nova številka Rudniške Četrtinke. Rok za oddajo prispevkov je sicer ţe potekel, 
vendar lahko člani sveta svoje prispevke pošljejo do 17.03.2013.  

 
AD 3 

Prioritetne naloge ČS Rudnik 
 

Pred sejo so člani sveta prejeli tabelo s prioritetnimi nalogami. Naloge so pregledali ter ugotovili, da 
druga točka v tabeli ni več prioritetna naloga, saj ni interesa krajank po ginekološki ambulanti, kar se 
je pokazalo tudi z zbiranjem podpisov za peticijo. V nadaljevanju so člani razpravljali o Druţbenem 
centru Barje. Zanimalo jih je, kaj se dogaja z društvi, ki so še v objektu Iţanska cesta 305, ter 
zaključili, da prostori morda niso več varni za kakršnekoli aktivnosti v njih.  
 
Po razpravi je predsednica dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/13: 
Svet ČS Rudnik prosi za celovito informacijo o stanju objekta Ižanska cesta 305, med drugim 
tudi z vidika varnosti ter o napredku projekta nadomestne gradnje objekta Ižanska cesta 305. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
Sklep št. 7/13 je bil sprejet. 
 
Prisotni so se dogovorili, da do naslednje redne seje pripravijo svoje predloge za prioritetne naloge ter 
razpravo o nalogah nadaljujejo na naslednji seji. 
 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali pobud, predlogov ali vprašanj, zato je sejo 
zaključila ob 18.40 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Tina Štupica  
              
 
 
 

        Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


